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Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 111 af 30. september 2019 (alm. del). Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Carl Valentin (SF). 

 

 

Morten Bødskov 

/ Jeanette Rose Hansen 
  

9. oktober 2019 
J.nr. 2019 - 9460 

 

Skatteudvalget 2018-19 (2. samling)
SAU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 111 

Offentligt

Skatteudvalget 2019-20
SAU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 258 

Offentligt
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Spørgsmål 

I forlængelse af svar på SAU alm. del – spørgsmål 60-62 (folketingsåret 2018-19, 2. sam-

ling) bedes ministeren oplyse, hvornår ministeren forventer at have svar på, om chokola-

deafgiftsloven kan justeres inden for de rammer, EU-reglerne sætter, således at der ikke 

vil være forskelle i afgiften på henholdsvis plantebaseret kakaodrik og mælkebaseret ka-

kaodrik. Ministeren bedes endvidere bekræfte, at han vil orientere udvalget, når Skattemi-

nisteriet har undersøgt problemstillingen. 

 

Svar 

Jeg forventer, at undersøgelsen af hvorvidt chokoladeafgiftsloven kan justeres i relation til 

kakaodrikke, vil være afsluttet inden årets udgang. Når resultatet af undersøgelsen forelig-

ger, vil jeg orientere udvalget. 
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